
                                                           Protokół Nr II/10
                                              z II sesji  Rady Miejskiej w Rynie 

      z dnia 13 grudnia 2010 roku                                           

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn
w godz.16,00 do 19,15.

W obradach uczestniczyli:
− Radni Rady Miejskiej
− Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński
− Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska
− Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska
-     Kierownicy Jednostek Podległych
-     Mieszkańcy Miasta i Gminy

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy o stanie gminy.
4. Ślubowanie Burmistrza Miasta i Gminy.
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
6. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych 
    w okresie między sesjami.
7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.
8. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania.
9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.                               
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady:                          
      - Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki,
      - Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,
      - Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących  stałych Komisji Rady. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie posiedzenia.
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia II Sesji Rady Miejskiej w Rynie,  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan 
J. Guz.
Przewodniczący  Rady  stwierdził  prawomocność  obrad.  W  trakcie  stwierdzania 
prawomocności w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Ad.2  Przyjęcie porządku obrad.

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady zaproponował przeniesienie  „ pkt. 5 Przyjęcie  
protokołu z poprzedniej sesji” i umieszczenie go po” pkt.2 Przyjęcie porządku obrad.”

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł o rozszerzenie porządku :

1/ o punkt  12 a : Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu  Miasta i Gminy
                            na rok 2010.   ( Druk 5 )                                                                        
2/ o punkt  12 b : Podjęcie uchwały w sprawie  zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
                            bankowego  z przeznaczeniem na pokrycie deficytu budżetu gminy 
                            oraz na wyprzedzające  finansowanie działań finansowanych ze  
                            środków budżetu Unii Europejskiej. ( Druk 6 )  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad z wyżej zaproponowanymi 
zmianami. 
Porządek obrad z w / w zmianami został przyjęty przez Radę jednogłośnie, w obecności 
15 radnych. 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Uwag do  protokółu nie zgłoszono.
Protokół  został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 radnych.

Ad.4  Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy o stanie gminy.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG przedstawił sprawozdanie o stanie gminy.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Ad.5 Ślubowanie Burmistrza Miasta i Gminy.

Przewodniczący Rady Miejskiej  –  Pan Jarosław Guz – poprosił,  wybranego  w 
wyborach  bezpośrednich,  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Ryn  –  Pana  Józefa 
Karpińskiego o złożenie ślubowania.
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Pan Józef Karpiński – złożył ślubowanie następującej treści:
„  Obejmując urząd Burmistrza Miasta i Gminy Ryn, 

uroczyście ślubuję,
       że dochowam wierności prawu, 

a powierzony  mi  urząd sprawować będę 
 tylko dla dobra  

          publicznego i pomyślności  mieszkańców 
   miasta  i  gminy.”  

Ad.6 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach  
         podejmowanych   w okresie między sesjami.

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady :
1/ zwrócił się do radnych o odbieranie diet w kasie urzędu
2/ poinformował o sesji Rady Powiatu planowanej na 16 grudnia br.
3/ przekazał radnym imienne gratulacje z okazji wyboru do Rady Miejskiej od senatora  
    Marka Konopki
4/ odczytał rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody znak: PN.0911-268/10 stwierdzające 
    nieważność uchwały Nr LII/443/10 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 3 listopada 
    w sprawie nadania nazwy ulicy w Rynie 
   – kopia rozstrzygnięcia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu

Pani A. Szymanek zwróciła uwagę  Przewodniczącemu Rady, aby operował właściwymi 
imionami radnych. Przypomniała, że w wyborach do rady startowała Alina Jucewicz, a 
nie  Alicja Jucewicz.

Ad.7 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono.
Ad.8 Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania.

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.                

Pan  J.Guz  –  Przewodniczący  Rady  –  przypomniał,  że  zgodnie  ze  statutem  gminy, 
komisja rewizyjna liczy 5 osób. Poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Pan S. Kożuszko  -  zgłosił kandydaturę  Pana Mariusza Kowala.
Pan K.Jarosz         - zgłosił kandydaturę  Pani Jolanty Symonowicz.
Pani A.Jucewicz    - zgłosiła kandydaturę Pana Michała Szczebiota.
Pani E.Laskowska - zgłosiła kandydaturę Pana Krzysztofa Jarosza.
Pani B.Charo         - zgłosiła kandydaturę Pani Alicji Szymanek. 
Pan  M.Kowal        - zgłosił  kandydaturę Pana Stanisława Kożuszko. 

Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
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Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie kandydatury na członków 
Komisji Rewizyjnej:

1/  kandydaturę  Pana Mariusza Kowala 
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  za  powyższą  kandydaturą  głosowało  10  
radnych; przeciw – nie było; 4 radnych wstrzymało się od głosu.

2/  kandydaturę  Pani Jolanty Symonowicz 
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  za  powyższą  kandydaturą  głosowało  15  
radnych; przeciw – nie było; wstrzymujących się nie było.

3/  kandydaturę  Pana Michała Szczebiota
 W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  za  powyższą  kandydaturą  głosowało  15  
radnych; przeciw – nie było; wstrzymujących się nie było.

4/ kandydaturę Pana Krzysztofa Jarosza
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  za  powyższą  kandydaturą  głosowało  14  
radnych; przeciw – nie było; 1 radny wstrzymało się od głosu.

5/ kandydaturę Pani Alicji Szymanek 
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  za  powyższą  kandydaturą  głosowało  6  
radnych; przeciw – nie było; 9 radnych wstrzymało się od głosu.

6/ kandydaturę Pana Stanisława Kożuszko
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  za  powyższą  kandydaturą  głosowało  15  
radnych; przeciw – nie było; wstrzymujących się nie było.

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej w  składzie:

1/   Mariusz Kowal
2/   Jolanta Symonowicz 
3/   Michał Szczebiot
4/   Krzysztof Jarosz
5/   Stanisława Kożuszko.

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  uchwała  w  sprawie  powołania  Komisji 
Rewizyjnej podjęta została jednogłośnie, w obecności 15 radnych.
- uchwała Nr II/3/10 – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej. 

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Pan S. Kożuszko zgłosił kandydaturę Pana Mariusza Kowala.

Pan Mariusz Kowal wyraził zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie zgłoszono.
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Pan  J.  Guz  –  Przewodniczący  Rady  –  poddał  pod  głosowanie  kandydaturę  Pana 
Mariusza Kowala na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  za  powyższą  kandydaturą  głosowało  10  
radnych; przeciw –  1 radny; 4 radnych wstrzymało się od głosu.

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej ( Mariusza Kowala). 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem powyższej uchwały głosowało 9  
radnych; przeciw –  1 radny; 4 radnych wstrzymało się od głosu.
- uchwała Nr II/4/10 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady:          
      - Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki,
      - Komisji Oświaty, Kultury i Sportu,
      - Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia.

Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – przypomniał, że w poprzedniej kadencji, oprócz 
Komisji Rewizyjnej funkcjonowały trzy komisje:

     1/  Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki
     2/  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu
     3/  Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia.

Pan M. Górski –zaproponował, aby przenieść „ Turystykę” do Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu.

Pani E. Laskowska stwierdziła, że „ Finanse, Rolnictwo i Turystyka” mieszczą się w 
„ Rozwoju Gospodarczym” i stwierdziła, że wystarczy dwuczłonowa nazwa komisji:
 „Rozwoju Gospodarczego”.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie nazwy komisji :

1/ Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki,
2/ Komisja Oświaty, Kultury i Sportu,
3/ Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia.

W wyniku przeprowadzonego głosowania za powyższymi nazwami komisji opowiedziało 
się 8 radnych; przeciw – 3 radnych; 4 radnych wstrzymało się od głosu.
Wobec powyższego Rada przyjęła wyżej wymienione nazwy  komisji.

Przewodniczący Rady  zarządził  przerwę w celu umożliwienia radnym wyboru dwóch 
komisji, w których chcieliby pracować. Przewodniczący  poprosił radnych o wpisanie się 
do wybranych przez siebie komisji.
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Po przerwie , Przewodniczący Rady odczytał proponowane składy komisji ( zgodnie z 
wypełnionymi deklaracjami radnych) :

1.Komisja Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki  w składzie:

 1/  Andrzej    Jarmołowicz                      5/  Dariusz     Kowalski

 2/  Michał      Szczebiot                          6/  Mariusz     Kowal
        
 3/  Piotr          Mikosza                            7/  Elżbieta     Laskowska
       
 4/  Stanisław  Kożuszko                          8/  Jarosław   Guz

 2. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  w składzie:

1/  Andrzej    Jarmołowicz                       5/  Alina         Jucewicz 

2/  Beata       Charo                                 6/  Jolanta     Kołakowska
         
 3/  Dariusz    Kowalski                            7/  Piotr          Mikosza                            
 
 4/   Mirosław  Górski                                8/  Elżbieta     Laskowska
       

 3.  Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i  Zdrowia w  składzie:

1/  Jolanta     Symonowicz                      

2/  Krzysztof   Jarosz   
        
3/  Beata        Charo
       
4/  Jolanta      Kołakowska

5/  Alina          Jucewicz

Pani A. Szymanek nie wyraziła chęci pracy w powyższych komisjach.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  powołania 
stałych Komisji Rady ( w wyżej wymienionych składach).    

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  uchwała  została  podjęta   jednogłośnie,  w 
obecności 15 radnych.
- uchwała Nr II/5/10 – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.
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Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących  stałych Komisji 
            Rady.                                                                                                        

1/  Pan  J.  Guz  –  Przewodniczący  Rady  –  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  na 
Przewodniczącego   -  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa  i 
Turystyki.

Pan M. Kowal zgłosił kandydaturę Pana Stanisława Kożuszkę.
Pan S. Kożuszko wyraził zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie  zgłoszono.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Stanisława Kożuszko
na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki.

W wyniku przeprowadzonego głosowania za powyższą kandydaturą opowiedziało się 10  
radnych; przeciw – nie było: 5 radnych wstrzymało się od głosu.
Kandydatura został przyjęta.

2/ Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego  - Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  .

Pan K. Jarosz zgłosił kandydaturę Pani Aliny Jucewicz.
Pani Alina Jucewicz wyraziła zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie  zgłoszono.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pani Aliny Jucewicz
na Przewodniczącego Komisji - Oświaty, Kultury i Sportu.

W wyniku przeprowadzonego głosowania za powyższą kandydaturą opowiedziało się 14  
radnych; przeciw – nie było: 1 radny  wstrzymał się od głosu.
Kandydatura został przyjęta.

3/ Pan J. Guz – Przewodniczący Rady – poprosił o zgłaszanie kandydatur na 
Przewodniczącego  Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia.

Pani J. Symonowicz zgłosiła kandydaturę Pan Krzysztofa Jarosza.
Pan  P.Mikosza zgłosił kandydaturę Pani Beaty Charo.

Zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie  zgłoszono.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pani  Beaty Charo.
na Przewodniczącego Komisji - Oświaty, Kultury i Sportu.
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za powyższą kandydaturą opowiedziało się 5  
radnych; przeciw – nie było: 10 radnych  wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Krzysztofa Jarosza.
na Przewodniczącego Komisji - Oświaty, Kultury i Sportu.

W wyniku przeprowadzonego głosowania za powyższą kandydaturą opowiedziało się 10  
radnych; przeciw – nie było: 5 radnych  wstrzymało się od głosu.

W związku z powyższymi wynikami  głosowań, na Przewodniczącego Komisji - Oświaty,  
Kultury i Sportu wybrano kandydaturę Pana Krzysztofa Jarosza.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  wyboru 
Przewodniczących  stałych Komisji Rady : 

1. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,    Rolnictwa i 
Turystyki  -  Pan  Stanisław  Kożuszko 

      2. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu -  Pani  Alina  Jucewicz
                  
3.  Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw  Socjalnych i   

Zdrowia  - Pan Krzysztofa  Jarosz.
                                  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały opowiedziało się 13  
radnych; przeciw – nie było: 2 radnych  wstrzymało się od głosu.
- uchwała Nr II/6/10 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

Ad.12 a  Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu  Miasta i Gminy na rok 2010. 

Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła szczegółowo projekt zmiany budżetu.

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach w celu wydania przez Komisję 
Rozwoju Gospodarczego,  Finansów, Rolnictwa i Turystyki opinii o projekcie uchwały : 
1/ w sprawie  zmiany budżetu  Miasta i Gminy na rok 2010 
2/  w sprawie  zaciągnięcia długoterminowego kredytu  bankowego  z przeznaczeniem na 
pokrycie deficytu budżetu gminy  oraz na wyprzedzające  finansowanie działań 
finansowanych ze  środków budżetu Unii Europejskiej.                                                 

Po przerwie, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,    Rolnictwa i 
Turystyki  -  Pan  Stanisław  Kożuszko -  poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 
dzisiejszym, większością głosów, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ( za – 
pozytywną opinią głosowało 6 członków; przeciw – nie było; 2 radnych – wstrzymało się 
od głosu).
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Miasta i Gminy na rok 2010.                                                                                           

W wyniku  przeprowadzonego głosowania  za  podjęciem uchwały  opowiedziało  się  10 
radnych; przeciw – 1 radny; 4 radnych wstrzymało się od głosu.
- uchwała Nr II/7/10 stanowi załącznik 8 do niniejszego protokółu.

Ad.12 b  Podjęcie uchwały w sprawie  zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
              bankowego  z przeznaczeniem na pokrycie deficytu budżetu gminy 
              oraz na wyprzedzające  finansowanie działań finansowanych ze środków  
              budżetu Unii Europejskiej.                                                 

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił  szczegółowo projekt uchwały. Podkreślił, że 
kwota zaciąganego kredytu nie przekracza progów określonych w ustawie o finansach 
publicznych. Dodał, że na przełomie ostatnich lat gmina nie zaciągała kredytów.

Pani A. Szymanek stwierdziła, że  w trakcie kampanii wyborczej należało  mówić, że 
będą zaciągane kredyty, a  nie głosić, że gmina nie posiada kredytów.

Pan   Stanisław   Kożuszko  -   Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego, 
Finansów,    Rolnictwa i Turystyki  -  poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 
dzisiejszym,  większością  głosów,  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  (  za  – 
pozytywną opinią głosowało 6 członków; przeciw – nie było; 2 radnych – wstrzymało się 
od głosu).

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu  bankowego  z przeznaczeniem na pokrycie deficytu budżetu 
gminy oraz na wyprzedzające  finansowanie działań finansowanych ze środków  budżetu 
Unii Europejskiej.                                                 

W wyniku  przeprowadzonego głosowania  za  podjęciem uchwały  opowiedziało  się  11 
radnych; przeciw – 1 radny; 3 radnych wstrzymało się od głosu.
- uchwała Nr II/8/10 stanowi załącznik 9 do niniejszego protokółu.

Ad.13. Sprawy różne. 

Pani A. Szymanek stwierdziła, że  obowiązkiem Przewodniczącego Rady jest wysłuchać 
każdego i  radnego i osobę z widowni.
Dodała, że to co się działo z dzisiejszymi głosowaniami, „ to po prostu ręce  opadają”.

Pan J. Karpiński – Burmistrz – podkreślił, że ustawy określają prawa i obowiązki radnego 
i burmistrza. Wszyscy startowali w wyborach po to, żeby na miarę swoich możliwości,  
wiedzy,  doświadczenia,  dążyć  do  rozwoju  gminy.  Najważniejszą  rzeczą  jest  interes 
gminy,  interes  jej  mieszkańców.  Stwierdził,  że  skład  rady  gwarantuje,  że  i  radni  i  
burmistrz, dobrze wypełnią swoje mandaty.
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Pan  D.  Kowalski  stwierdził,  że  mieszkańcy  z  jego  osiedla  pytają  do  kogo  należy 
obowiązek odśnieżania chodnika, położonego przy drodze gminnej.

Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że wszystko zależy od tego, czy zawarto  
umowę na odśnieżanie tego chodnika.

Pan J.  Leczycki  –  Prezes PGKiM -  poinformował,  że  wspólnota rozwiązała  umowę i 
spółka nie jest już zarządcą tego terenu.

Pan M. Górski  podkreślił,  że główny chodnik przylegający do drogi  gminnej   nie  jest 
odśnieżany.

Pan J.  Karpiński  –  Burmistrz  –  wyjaśnił,  że  poprzednio  było  zlecenie  na utrzymanie  
chodnika przy ul. Świerczewskiego 45A. Obecnie mieszkańcy wspólnoty mają nowego 
zarządcę i powinni sami wyłonić kogoś do odśnieżania.

Pan P. Mikosza stwierdził, że mieszkańcy są zbulwersowani sposobem odśnieżania dróg 
gminnych. Był problem  z dowozem węgla do kobiety mieszkającej na koloni. Kierowca 
nie dojechał.
Podkreślił,  że  pracownik  urzędu  zajmujący  się  drogami  odniósł  się  do  niego  bardzo 
arogancko. 

Pan J. Karpiński – Burmistrz – poinformował, że drogi gminne odśnieża się zgodnie z 
opracowanym planem zimowego utrzymania dróg. W sprawie niewłaściwego zachowania 
się pracownika urzędu wyjaśnił, że jeżeli taka sytuacja miała miejsce to należy napisać 
skargę.

Ad.14 Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął II  sesję 
Rady Miejskiej w Rynie.
 

Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej

Bożena Dybała
                                                                                                      Jarosław Guz

Protokół z II sesji Rady Miejskiej w Rynie  z dnia 13 grudnia 2010 roku                                           
10


